

FRANCÉS

CONSTRUCCIONES



"CONSTRUYENDO JUNTOS UN FUTURO
SÓLIDO DESDE HACE MÁS DE 45 AÑOS"

www.construccionesfrances.es



Sant Cristòfol

Fontanars dels Alforins

15 de juliol del 2023



Festes en honor a Sant Cristòfol

Programa d'actes 15 de juliol 2023

A les **19:30h.** Santa Missa a la Plaça Verge del Rosari amb la presència de tots els vehicles.

Una vegada acabada l'eucaristia, es beneiran els vehicles seguint aquest ritual:

Es farà una oració general invocant la protecció de Sant Cristòfol per als vehicles i les persones. Tot seguit, els vehicles desfilaran davant del camió-altar, per ruixar-los amb l'aigua beneïda.

A continuació, els vehicles beneïts baixaran fins l'STOP de la carretera per preparar-se per a la romeria. Quan finalitze aquesta, hi haurà un refrigeri per als assistents.

Aproximadament una hora abans de la missa podreu trobar davant la Casa Abadia la Junta de Fàbrica amb els nous banderins de Sant Cristòfol per a tots aquells que el vulguen adquirir, fent un donatiu.

NORMES ORIENTATIVES

1/ Els vehicles que hauran d'eixir en primer lloc son les bicicletes, darrere sempre d'un tractor que encapçalarà la romeria i a continuació, les motocicletes.
El recorregut serà el mateix de tots els anys.

2/ Tot seguit, i amb cura, la resta de vehicles (cotxes, camions, tractors, etc)

3/ Al llarg del recorregut es mantindrà sempre una distància de seguretat prudent i no s'avancarà a ningú.

4/ Es permetrà l'ús del clàxon i altres senyals acústics, que manifesten símptomes d'alegria festiva.

5/ Quan aplegue la romeria a la plaça, els vehicles estacionaran als dos costats d'aquesta, així com al llarg de l'avinguda Conde Salvatierra; i si fos necessari als carrers adjacents

6/ Es deixarà sempre lliure el centre de la calçada per deixar pas a l'últim vehicle que portarà la imatge de Sant Cristòfol.

7/ Els participants, després d'estacionar, esperaran el pas de la imatge i s'incorporaran darrere d'ella fins la plaça.

8/ Quan aplegue la imatge a la plaça es resarà una oració a Sant Cristòfol i un Pare Nostre per tots aquells que han perdut la vida a la carretera. Ací finalitzarà la romeria per passar a celebrar la festa a la plaça amb un refresc al costat de l'església.

9/ Les normes establides, es consideren orientatives, sense perjudici d'especial i prioritària atenció a aquelles que en el seu moment pogueren dictaminar els agents encarregats de l'ordre públic i regulació del trànsit.

A les **22:00h.**, com tots els anys, en la Plaça Verge del Rosari tindrem el tradicional sopar de germanor que tan bon ambient crea entre tots els veïns del poble. El sopar és de baix-braç, i serà amenitzat per un conjunt musical.

QUE SANT CRISTÒFOL VOS BENEÏSCA A TOTES, TOTS I TOTIS!

Fiestas en honor a Sant Cristbal

Programa de actos 15 de julio 2023

A las 19:30h. Santa Misa, en la Plaza Virgen del Rosario, con presencia activa de todos los vehículos.

Finalizada la eucaristía, se procederá a la bendición de los mismos, de acuerdo con el siguiente ritual:

Se hará una oración general invocando la protección de San Cristobal, para los vehículos y las personas. Seguidamente, los vehículos irán desfilando por delante del CAMIÓN-ALTAR, para rociarles con el agua bendita.

A continuación, los vehículos bendecidos, irán bajando hacia el Stop de la carretera preparándose para la cabalgata o romería. A la finalización habrá un refresco para todos los asistentes.

Aproximadamente una hora antes de la Misa, en la puerta de la Casa Abadía estará la Junta de Fábrica con los nuevos banderines de San Cristobal a disposición de todos los que lo quieran adquirir, aportando un donativo.

NORMAS ORIENTATIVAS

1/ Los vehículos que deberán salir en primer lugar serán las bicicletas, precedidas de un tractor que encabezará la romería. Y seguidamente las motocicletas. El recorrido será el mismo del año anterior.

2/ A continuación, y discrecionalmente, todos los demás vehículos (automóviles, camiones, tractores, etc.).

3/ Durante el recorrido se guardará una distancia prudente y no se efectuarán adelantamientos.

4/ Se permitirá el uso discrecional del claxon y demás señales acústicas que manifiesten síntomas de alegría festiva.

5/ Al llegar la romería a la plaza, los vehículos se irán estacionando a ambos lados de la misma, y también a lo largo de la Avda. Conde Salvatierra; y si fuera necesario en las calles adyacentes.

6/ Se dejará siempre libre el centro de la calzada, para dejar paso al último vehículo que transportará la imagen de San Cristobal.

7/ Los participantes, después de realizado el estacionamiento, esperarán el paso de la imagen, y se incorporarán detrás de ella hasta la Plaza.

8/ Llegada la imagen a la Plaza, se rezará una oración a San Cristobal, y un Padre Nuestro por todos los difuntos fallecidos en la carretera. Con ello concluirá nuestra solemne romería que dará paso a la celebración fraternal con un refresco, junto a la iglesia.

9/ Las normas establecidas, se consideran orientativas, sin perjuicio de especial y prioritaria atención a aquellas que en su momento pudieran dictaminar los agentes encargados del orden público y regulación del tráfico.

A las 22:00h., como todos los años, en la Plaza Virgen del Rosario tendremos la tradicional cena de fraternidad que tan buen ambiente crea entre todos los vecinos del pueblo. La cena es de sobaquillo, y será amenizada por un conjunto musical.

¡QUE SAN CRISTÓBAL OS BENDIGA A TODAS, TODOS Y TODES!